
 
Z á p i s 

 
 
z jednání stravovací komise, které se konalo dne 28. 11. 2022 od 15,30 hodin ve školní 
jídelně na Jungmannově ZŠ Beroun 
 

Přítomni:  
Josef Hásek – Scolarest spol. s r.o. 
Andreas Konstantinidis – Scolarest spol. s r.o. 
Ing. Daniel Jaroš – ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  
Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 
Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun – Závodí 
Mgr. Jana Radová – ZŠ Beroun – Závodí 
Martina Šedivá - 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Andreas Konstantinidis – Scolarest spol. s r.o. 
Ilona Perglerová – MěÚ Beroun 

Hosté: 
Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí OŠVA MěÚ Beroun 
Mgr. Hana Kozohorská – ředitelka ZŠ Beroun - Závodí 

Omluveni:  
Veronika Bejlková – 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Jana Franková - Jungmannova ZŠ Beroun 
Valerie Pechová – MěÚ Beroun 
 

Jednání 
 

1. Poznatky z kontrol jídelen  
 
 
Odbor školství a volnočasových aktivit (OŠVA) nastavil nový systém hodnocení, kdy se 
zástupci MěÚ účastní ochutnávek cca 2x měsíčně a hodnotí všechny školní jídelny v jeden 
den. Vytvořen byl také nový formulář hodnocení, který je zaměřen nejen na chuť, vzhled a 
teplotu jídel, ale také na čistotu a dodržování hygienických podmínek.  
 
Při kontrolách od minulého jednání komise, kterých se účastnil místostarosta Mgr. Tomčo, 
předseda komise Ing. Jaroš a pracovnice OŠVA byla zjištěna některá pochybení týkající čistoty 
a hygieny (špinavé stoly, příbory, nepořádek na podlaze – ZŠ Beroun - Závodí, nenošení 
rukavic a pokrývek hlavy). Jídla byla chutná, rozdíly mezi jednotlivými jídelnami zjištěny 
nebyly. 
 
Jednání komise se zúčastnila Mgr. Hana Kozohorská, ředitelka ZŠ Beroun – Závodí, kde se 
v současné době řeší stížnosti na chování pracovnic a nepořádek ve školní jídelně. Z tohoto 
důvodu byly zástupci Scolarestu ve škole, kde navštívili všechny třídy a diskutovali jak se žáky, 
tak s rodiči. Rodiče si stěžují především na špatnou komunikaci mezi rodiči a Scolarestem 
(chybějící informace, např. provozní řád ŠJ), dozor v jídelně. Doporučuje předat rodičům 
s přihláškou také provozní řád v papírové podobě. 
Pan Hásek sdělil, že rodiče obdrží odkaz na informace (provozní řád, číslo účtu…) obdrží na 
přihlášce ke stravování, kterou vyplňují při nástupu do školy. Dále sdělil, že ve školních 



jídelnách vykonává dozor pracovnice jídelny. Na některých školách se do dozoru zapojují i 
zaměstnanci školy (družinářky, učitelé). Vzhledem k problémům na ZŠ Beroun – Závodí, bude 
od 1. 12. 2022 přijat do této školní jídelny zvláštní zaměstnanec na dozor. Připomenul, že 
někdy se také žáci školy nevhodně chovají k zaměstnancům ŠJ. 
 
Mgr. Slavíková uvedla, že není vhodné řešit předání informací pouze na úvodních třídních 
schůzkách, ale je zapotřebí sjednotit a zlepšit jednání mezi rodiči, školami a Scolarestem. Řád 
školní jídelny by měl být zveřejněn na webových stránkách všech škol. 
 
Mgr. Radová oslovila školní parlament ZŠ Beroun – Závodí, aby se vyjádřil ke školnímu 
stravování. V současné době nikdo nekritizuje jídlo samotné, ale připomínky jsou k chování 
kuchařek, čistotě táců a příborů, některé děti našly v jídle vlasy. Několik žáků ze ZŠ Beroun - 
Závodí se nedokázalo přihlásit do systému Scolarestu. 
Vyjádření školního parlamentu ze ZŠ Beroun – Závodí a obdobné vyjádření z JZŠ a 2. ZŠ a MŠ 
bylo předáno v papírové podobě zástupcům Scolarestu. 
 
Mgr. Korecká upozornila na popraskané tácy ve školní jídelně na JZŠ.  
Pan Hásek informoval, že část táců již byla vyměněna a s výměnou dalších se počítá. 
 
Paní Šedivá konstatovala, že se od září stravování zlepšilo, nemá k jídlům připomínky. 
 
Mgr. Botheová Šlajerová pochválila personál ŠJ Wagnerovo nám. za vstřícnost a ochotu. 
Upozornila na přesolené polévky. Vznesla dotaz, zda by nemohlo být 1x  za týden sladké jídlo. 
Pan Hásek, dle vyhlášky mohou být sladká jídla pouze 2x za měsíc. 
 
Členové komise upozorňovali na problém s tiskem jídelníčků. 
 
Dále byla diskutována možnost přechodu na rezervační systém (termín přechodu, způsob 
objednávání - elektronicky/objednávkový terminál ve škole, přihlášený bude mít vždy oběd č. 
1 a pouze objednávku si změní na jiné jídlo/bez objednání nebude oběd). 
Pan Hásek upozornil, že při přechodu na rezervační systém musí mít děti na kartě dostatek 
financí již při rezervaci jídel. 
 
Pan Hásek informoval, že od ledna 2023 dochází ke změně názvu společnosti. 
 

2. Závěry z jednání 
 

Všichni členové komise se shodli, došlo ke zlepšení kvality a chutě podávaných jídel. 

 Členům komise bude zaslán odkaz na nový hodnotící formulář, který budou používat při    
 ochutnávkách. Vzor formuláře bude zaslán také zástupcům Scolarestu. 

 Scolarest zašle provozní řád ŠJ pí. Pechové, která zajistí zveřejnění provozního řádu na  

 webech jednotlivých škol.  

 Další jednání stravovací komise se uskuteční 27. 2. 2022 od 15,30 hodin ve školní jídelně na 2.  

 ZŠ a MŠ Beroun. 

 Přechod na rezervační systém bude projednán s vedením města. 
 
 
 
 Vypracovala: Perglerová Ilona  


